
Z Á P I S N I C A 
z finančnej komisie 

 
Zápis  zo zasadnutia finančnej komisie, ktorá sa konala v  budove MsÚ 
v Senci  dňa 4.4.2007 

************************************************** 
 
Prezencia: - prítomní podľa priloženej prezenčnej listiny, 
 
Program :   1, Schvaľovanie žiadostí o odpredaj pozemkov   
                     2, Žiadosť o predľženie nájmu   
                     3, Rôzne 
  
                 Dňa 4. apríla 2007 o 14:00 hod. v budove Mestského úradu v Senci  
zasadala finančná komisia. 
         
Materiály a žiadostí o odpredaj pozemkov nám poskytla  p. Jarmila 
Ďurčová z majetko - právneho odd. 
 
* Eurobeton Plus s.r.o.. 
     -   žiadosť o odkúpenie pozemku  

- výmera 1368 m2 
 
UZN: Finančná komisia nedoporučila odpredaj pozemku nakoľko chýba 
vyjadrenie stavebnej komisie. 
 
 
* Dušan Kips  

- žiadosť o odkúpenie pozemku p.č.3578/2 
- výmera 70,5 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom pozemku  a to za cenu  500,-
Sk/m2 . 
 
* Judr. Ivan Macák a Mgr. Dušan Galis  

- žiadosť o odkúpenie pozemku 
- výmera  Macák 254 m2 
- výmera Galis 62 m2 

 



UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom pozemku za cenu 2500,- 
Sk/m2 navrhuje odčlenenie parcely, zriadenie prechodu k elektromeru, 
alebo prekládku predmetnej elek. skrine. 
 
 
* Róbert Demovič  

-  žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti 
-  výmera 10 m2                  

 
UZN: FK súhlasí  s odpredajom pozemku za cenu 2500,- SK/m2. 
 
* Jana Lexová 

- žiadosť o odkúpenie pozemku. 
- Výmera 25 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom za cenu 2500,- Sk/m2.  
 
*Ing. Jozef Kožár 

- žiadosť o odkúpenie pozemku 
- výmera 50 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom pozemku a to za cenu 2500,- 
Sk/m2.  
 
* Syrmex Internacionál spol.s.r.o. 

- žiadosť o odkúpenie pozemkov 
- výmera 1854 m2 
 

UZN: Finančná komisia nedoručuje odpredaj pozemkov. 
 
* PaedDr. Milan Murgaš  

- žiadosť o odkúpenie časti pozemku 
- výmera 7 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom za cenu 500,- Sk/m2.  
 
 
* Peter Hladík 

-  žiadosť o odkúpenie pozemku pod garážami 
 
UZN: FK súhlasí s odpredajom za cenu 1500,- Sk/m2. 
 
 



 
 
* Judr. Lýdia Kurčinová 

- návrh na vysporiadanie susediacich pozemkov 
- výmera 2 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí so zámenou bez doplatku, súvisiace 
náklady hradí Judr. Kurčinová.  
 
* Zoltán  Racskó 

- žiadosť o majetko -právne usporiadanie /odkúpenie/ pozemku zo strany 
mesta. 

- výmera 50 m2 
 

UZN: Finančná komisia nesúhlasí s navrhovanou cenou  p. Racska 2000,- 
Sk/m2 a doporučuje odkúpiť predmetný pozemok za cenu 500,- Sk /m2. Pri 
hlasovaní sa 2 členovia komisie zdržali hlasovania a 7 bolo za. 
 
* Ing. Miroslav Mravec  

- žiadosť o odkúpenie pozemku 
 
UZN: Finančná komisia nesúhlasí s odpredajom .  
 
 
* Ing.Pavol Pračko 

-  žiadosť o odpredaj nehnuteľnosti. 
-  Výmera 220 m2 

 
UZN: FK súhlasí s odpredajom za cenu 2500,- Sk/m2. 
 
* Judr. Alžbeta Horváthová 
     -   žiadosť o odkúpenie pozemku  

- výmera 80 m2 
 
UZN: Finančná komisia nedoporučila odpredaj pozemku . 
 
 
* Jozef Kubala  

- žiadosť o odkúpenie priľahlého pozemku  
- výmera 80 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom pozemku  a to za cenu  2500,-
Sk/m2 . 



 
* Henrich Bordáč  

- žiadosť o odpredaj pozemku 
 
UZN: Finančná komisia nedoporučuje odpredaj. 
 
 
* Jana Kviečinská  

-  žiadosť o odkúpenie pozemku 
-  výmera 200 m2                  

 
UZN: FK súhlasí  s odpredajom pozemku za cenu 2500,- SK/m2. 
 
* Judr. Ing. Ľubomír Navračič 

- žiadosť o odkúpenie pozemku. 
- výmera 180 m2 

 
UZN: Finančná komisia súhlasí s odpredajom za cenu 2500,- Sk/m2.  
 
*Ing. Juraj Mačaj 

- žiadosť o odkúpenie pozemku 
- výmera 8112 m2 

 
UZN: Finančná komisia nedoporučuje odpredaj a súhlasí so stanoviskom 
stavebnej komisie.  
 
V bode 2 sa riešila žiadosť Verejno-prospešného podniku Senec.. 
 
* Verejno – prospešný podnik Senec a.s.  

- žiadosť o predľženie nájmu – nájomnej zmluvy 
 
UZN: Finančná komisia doporučuje predľženie doby nájmu na 1 rok t. j. 
do 31.12.2007 jednohlasne. Na rok 2007 navrhuje 5 násobok doterajšej ceny 
nájmu. V hlasovaní o cene boli 2 členovia komisie proti a 7 boli za . Rok 
2008 navrhuje FK riešiť odpredajom predmetnej nehnuteľnosti.   
 
 
 
 
 
 

 
 



 
 
Zápis zo zasadnutia finančnej komisie zo dňa 4.4.2006 vyhotovila zapisovateľka 
finančnej komisie Zuzana Árvová . 
 
 
v........................dňa.......................... 
 
 
 
                                                                   .......................................... 
                                                                     Ing. Mikuláš Bertók 
                                                                Predseda finančnej komisie  


